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Nordpolen skole FAU 

29.2.2023 18:00 – 20:00 

Klasse FAU- representant Til stede Vara/klassekontakt Til stede 

1a Bjørn Flyen x   

1b Maritha Sæth x   

1c Kristin Green    

2a Lars Jørun Langøyen x Eva Hilland  

2b Liv Kaasen  Pingu Lokna  

2c Marthe Monsen Hvalryg x Vilde Stokke Skjeggestad  

3a Christine Johansen    

3b Maria Sjuve  Morten Skjelgård  

3c Siv Helen Strømland x   

4a Kjetil Bråthen x Trine Aarvold  

4b Ingvild Seljeseth x Camilla Wahl Sekne  

4c Lars Kristian Flem x   

5a Christine Johansen    

5b Øyvind Henden x Synnøve Wiik  

5c Inger Johanne Kjelsen x Jessica Hartenberger  

6a Ina Sandaas Konestabo x   

6b Nina Tangstrøm  Øystein Lintoft x 

6c Phoung Phoung Diep x Gudrun Jordheim  

7a Karen Mæle    

7b Ian Brown    

7c Rune Vikanes    

8a Nina Meyer Stensholt x Turid Maria Pereyra Høverstad  

8b Kristin Green  Erlend Lindhé Kjelsen  

9a Stefan Sundlöf     

9b Tonje Misund  x   

9c Oddny Bjelkerøy Hitland x   

10a Øystein Lintoft x   

10b Lena Eroukmanoff x Kathrine Holden  

10c Kristine Kvernmo  Silvana Sandulovic  

SPA     

 

Til stede fra skolen (sak 1 og 2): Elin Kjelsaas Rogndokken 

Ordstyrer: Tonje Misund, leder 

Referent: Oddny Bjelkerøy Hitland, sekretær 

 

1. Åpent kvarter 

• Spm fra 1. trinn - Hva er rutinen for bruk av skjerm i spisefri på skole og AKS? Tonje 
redegjorde kort for hva som tidligere har vært presentert av skolen, supplert av Elin. 

o Skjerm skal ikke benyttes utelukkende for å holde ro, men som et pedagogisk 
virkemiddel.  

o Skjerm skal ikke være «fast inventar» i spisetiden 
o Skolen er bevisst på at bruk av skjerm kan gå på bekostning av andre viktige 

sosiale øvelser.  
o Det er ulike behov og situasjoner i klassene og det er ulikt hva som 

presenteres hjemme i av barna 

o Klasser som opplever skjermbruk som problematisk oppfordres til å ta dette 

opp med kontaktlærer og avdelingsleder for trinnet, ev. avdelingsleder 

Aktivitetsskolen.  
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o Foreldre oppfordres også til å informere om særskilte utfordringer som bør 

ivaretas. F.eks elever som glemmer å spise når de ser på skjerm.  

o Flere foreldre har gode erfaringer med å snakke med lærere for å få en 
oversikt over hva som gjelder.  

 

• Hva er oppsettet for spisepause vs friminutt? Skolen har sett at det er utfordringer 
med fordeling av tid. Elin spør avdelingslederne om de ulike løsningene.  
 

Etterskrift 1.3.24: Det er satt av 20 minutter til storefri og 20 minutter til spisepause 
6.trinn Storefri: 11:30 – 11:50, lunsj 11:50 – 12:10 
5. trinn motsatt 

 
 

2. Informasjon fra skolen 
 
Resultater og oppfølging  

o Elevundersøkelsen:  
 
Mobbetall øker nasjonalt, i Oslo og på Nordpolen. Undersøkelsen ble gjennomført i høst. 
Nordpolen har jobbet spesifikt med 9. trinn og 6. trinn over tid. Både lærere og elever 
rapporterer om bedre miljø og bedre læresituasjoner generelt på trinnene enn det som var 
opplevd når undersøkelsen ble gjennomført.  

Mobbetallene for 6. trinn på Nordpolen er dobbelt så høyt som snittet i Oslo. Dette har vært 
et varslet problem fra småskolen. Nå som foreldregruppen er involvert er det mange 
aktiviteter som er satt i gang på fritiden i klassene og som går parallelt med skolen tiltak. 
Foreldre etterlyser tversgående møter på trinn for å samarbeide bedre. 

I tillegg til elevundersøkelsen vil Nordpolen igangsette egne kartlegginger høst og vår for å 
få mer konkrete underlag for tiltak. Da vil skolen også kunne måle om opplevelse av bedret 
miljø på overnevnte trinn stemmer. 

Motivasjon og trivsel er sentrale begreper i skolens arbeid etter elevundersøkelsen 
 

o Nasjonale prøver: 
Skolen har analysert resultatene og vil jobbe særskilt med ord, begreper, lesetrening og 
kommunikasjon.  
 

o Grunnskolepoeng: 
Gjennomsnittet av standpunkt- og eksamenskarakter i 10. klasse x10. Tallet for 2023 er økt, 
men er fortsatt lavere enn ønsket. 41,8 er årets resultat, målsetningen er rundt 44.  
 
 
Strategisk plan 

Grunnleggende ferdigheter: Kartlegging, pedagogisk utviklingsarbeid/ kompetanseheving 

Elevmedvirkning og dybdelæring: Tverrfaglig arbeid  

Fullføre og bestå: (Elevenes opplevelse av mestring og motivasjon) Progresjonsplan og flere 
varierte/utforskende læringsarenaer og praktiske 

Trygt og inkluderende læringsmiljø: Kompetanseheving i profesjonsfellesskapet, kartlegging 
av læringsmiljøet 
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Hva gjør skolen  

o Systematisk arbeid med kvalitet i undervisningen 
o Kunnskapsbasert  
o Kontinuerlig relasjonsarbeid 
o Struktur og god klasseledelse 
o Høye forventninger 
o Målrettet arbeid mot det skolen vet er elevenes behov 

 Owren: "Bygge laget gjennom faget" 

 
Informasjonsmøte før ungdomskolen 
Skolen har gjennomført møte for høstens 8.trinn. FAU-representanter som var tilstede 
rapportere om mye nyttig informasjon.  
 
 

3. Godkjenning av innkalling  
Innkalling ble godkjent 
 

4. Godkjenning av referatet: FAU (osloskolen.no) 
Referatet ble godkjent. 

 
5. Informasjon fra FAU styret 

• Etter innspill fra FAU og skoleledelsen planlegges det informasjonsmøte for alle FAU 
og klassekontakter 24/25. Målsetningen er å informere om roller og plikter. Dette blir 
også en forventningsavklaring mellom de ulike partene i skole/hjem-samarbeidet 
med rom for å skape fellesskap og nettverk. 
 

• Inger Johanne Kjelsen er valgt som leder i skolekorpset. FAU-styret vurderer at dette 
ikke er et habilitetsproblem, men forespør FAU i plenum. Inger Johanne deltok ikke 
på diskusjonen. FAU representantene ser ingen problem med å kombinere rollene. 
Dersom det kommer saker med interessekonflikt vil Inger Johanne avstå fra 
deltakelse på disse sakene.  
  

• Låsbare skap: Foreldre ønsker låsbare skap, skolen har ikke prioritert denne 
kostnaden i inneværende års budsjett.  
 

• Husk at FAU-representanter velges på foreldremøte på våren. Det er uklart om det er 
gjennomført i alle klassene i denne runden, det kan påvirke når FAU for 24/25 kan 
konstitueres.  
 

  

• Møte om digitalt skolehverdag er satt opp på FAU-møte i mars. Det vil da også 
diskuteres om FAU ønsker en arbeidsgruppe om digital hverdag slik det er etablert 
for 6. trinn. Foreldre oppfordres til å sende inn konkrete spørsmål, da temaet er 
omfattende.  
Spørsmål om implementering av nasjonal anbefaling om mobil i skolen ble foreslått til 
møtet.  

 
 

6. Deltakelse i 17. mai-tog 
Skoleledelsen ønsker råd fra FAU om 1. klasse skal delta i 17. mai toget i byen? 
 
FAU-diskuterte ulike tilnærminger til deltakelse. 

https://nordpolen.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/
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Skolen opplever at flere lærere enn tidligere velger å ikke være på skolen med klassen 
17. mai. Det er det sannsynligvis mange grunner til. Lærerdeltakelse er helt frivillig og 
skolen kan ikke pålegge noen å delta. 
 
Årets 2. klassetrinn rapporterer om positive erfaringer fra 1. klasse i tog 2023. 
 
Busser frem og tilbake er en kostnad for skolen, men en nødvendig del av 
arrangementet dersom man skal gå i barnetoget i sentrum. FAU har ikke inntrykk av at 
kostnader er bakgrunn for skolens forslag om å vurderer 1. klasses deltakelse.  

FAU støtter at alternativ deltakelse vurderes, men fremmer forslag om at man 
heller vurderer om hele skolen kan gå annet hvert år. Da bør det settes opp lokalt 
tog de årene man ikke er i sentrum. Kanskje sammen med andre lokale skoler om 
de har samme løsning. Lokalt tog kan være viktig for rekruttering til toget og for 
lokalmiljøet. 

 
7. Arrangement etter vitnemålsuttdeling – innspill til opplegg fra FAU? 
Tradisjonelt har arrangementet vært utdeling + middag, men det har vært svært arbeidsomt 
for lærere.  
 
FAU ønsker å beholde fellesarrangementet på torget, og diskuterte ulike alternativer som 
kan avlaste lærerne.  
 
Det er viktig å lage et arrangement som kan gjentas som tradisjon, og høre på elevers 
forventning og ønsker.  
 
FAU erfarer at arrangementet er positivt, og ønsker å bidra til gjennomføring, men 
foreslår at det er 10. trinnsforeldre som stiller opp for å sikre praktisk gjennomføring.  
 
 
8. Økonomi 

o Innkjøp til organisering FAU-rom – FAU leder foreslår å kjøpe inn plastkasser for å 
sortere og rydde på FAU rommet.  

5000 kroner settes av til tiltaket.  
 
o Ukraina-støtte – det er tidligere samlet inn penger til Ukraina som ikke er 

videreformidlet.  
FAU vedtar å dele summen i to til konkret Ukrainastøtte via Redd Barna og Unicef.  

 
 
 
9. Eventuelt: 
 
Oppfølging av utleiesituasjon – spørsmål sist FAU er ikke besvart – tas opp med skolen og 
legges inn i referatet. 
Etterskrift:  
FAU har fått opplyst at gymsalen er utleid frem til sommeren. Det er administrasjonen som 
håndterer utleie av arealer på skolen. FAU undersøker igjen om det foreligger en posedyre 
eller rutine for leie.    
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FAU-årshjul (Oppdateres fortløpende) 

NORDPOLEN SKOLE 2023/2024 

 FAU: Fra skolen: 

torsdag 7. 
sep 

● valg av styre 
● arbeidsgrupper 
● informasjon om gratisprinsippet / 

dugnadsjobbing 
● informer om skolegruppemøte 28. 

sep 
● info om dugnad til skoletur på 10. 

trinn 

● Presentasjon av ledelsen 
● Informasjon - nytt av året 

torsdag 19. 
oktober 

● valg av styre 
● arbeidsgrupper 
● informer om FAU-kurs i regi av KFU 

2. nov 
● informer om skolegruppemøte 21. 

nov 

● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Presentasjon av elevrådet 
● Vinterball for u-trinn 

torsdag 23. 
november 

 ● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Info om utkast til strategisk plan.  
● Info om nasjonale prøver og andre 

kartlegginger 
● Informer om julearrangementer 

torsdag 18. 
januar 

● sette i gang 17. mai komite 
● oppstartsmøte 17. mai komité 25. 

januar 
● valg til skolens driftstyre 

● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Info om budsjett og vedtatt 

strategisk plan 
 

torsdag 29. 
feb 

 ● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Vårens foreldremøter 
● Info om elevundersøkelsen 

 

torsdag 11. 
april 

● status 17. mai ● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Vitnemålsutdeling og 

skoleavslutning 
 

torsdag 30. 
mai 

● evaluere 17. mai 
● valg av styre for kommende skoleår 

● Siste nytt og hva som opptar skolen 
● Brukerundersøkelser 

 

 

 


